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ORD. PROF. DR. BEDRİ KARAFAKIOĞLU MEZARI 

BAŞINDA ANILDI

Bundan 32 yıl önce; 20 Ekim 1978 yılında faşist kurşunlara 
hedef olarak hayatını kaybeden İTÜ Elektrik /Elektronik 
Fakültesi Dekanı ve EMO İstanbul Şubesi kurucularından Ord. 
Prof. Dr. Bedri Karafakıoğlu 20 Ekim 2010 günü Zincirlikuyu 
Mezarlığında anıldı. Şubemiz Y.K. Yazmanı Nevzat Çeltek ve 
üyelerimizin katıldığı törende Karafakıoğlu'nun oğlu Prof. Dr. 
Mehmet Karafakıoğlu, Prof. Dr. Duran Leblebici ve Örgütlenme 
Sekreteri Erdal Bilici birer konuşma yaptılar.

K.TÜLİN AYDIN MEZARI BAŞINDA ANILDI

Bundan 11 yıl önce; 23 Ekim 1999 yılında yakalandığı hastalık 
nedeniyle, çok genç yaşta aramızdan ayrılan, EMO'ya katkı ve 
çalışmaları ile belleklerimizde unutulmaz bir yer edinen Kadriye 
Tülin Aydın, 23 Ekim 2010 tarihinde Halıcıoğlu Tokmaktepe’de 
bulunan mezarı başında anıldı. Şubemiz Y.K. Başkanı Erhan 
Karaçay, Y.K. Üyesi Tigin Öztürk, Şube Müdürü F. Kemal Özoğuz, 
üyelerimiz, Tülin Aydın’ın ailesi ve arkadaşlarının katıldığı anma 
töreni, yapılan konuşmalar sonunda; Tülin Aydın’ın sevdiği 
Çavbella parçasının hep birlikte söylenmesi ile sona erdi.

ALAETTİN ANAHTARCI ARAMIZDAN 

AYRILIŞININ 8. ÖLÜM YILDÖNÜMÜNDE MEZARI 

BAŞINDA ANILDI

1 Aralık 2002 tarihinde kaybettiğimiz EMO'nun çınarlarından 
ve Şubemiz eski başkanlarından Alaettin Anahtarcı 5 Aralık 
2010 Pazar günü Çanakkale'nin Karabiga ilçesinde mezarı 
başında anıldı. Alaettin Anahtarcı'nın doğup büyüdüğü 
Karabiga'daki anma etkinliğine ailesi, yakınları, Şubemiz 
üyeleri, EMO Genel Merkezi'nden ve EMO Bursa Şubesi'nden 
yöneticiler katıldı.

5 Aralık sabahı feribot ile Yenikapı'dan Bandırma'ya, oradan da Karabiga'ya gidildi. Öğlen Anahtarcı'nın 
mezarı başında toplanan katılımcılara, Danışma Kurulu üyemiz Selçuk Esen, TMMOB Y.K. üyesi Hüseyin Yeşil, 
Şubemiz Y.K. Başkanı Erhan Karaçay ve bazı arkadaşları  Alaettin Anahtarcı ile ilgili duygu, düşünce ve anılarını 
paylaştılar. Konușmalarda, Anahtarcı'nın herkes üzerinde iz bırakan bir insan olduğu, düșünce farklılıklarını bir 
yana bırakarak herkesi kapsamayı hedefl eyen bir çalıșma tarzı ile doğru bildiklerini gerçekleștirme kararlığı 
anlatıldı. Anahtarcı'nın herkesi kucaklayan kapsayıcı ve birleștirici özelliklerine her zamankinden daha fazla 
ihtiyaç duyulduğu belirtilerek, farklılıkları değil ortak yönleri öne çıkarmanın gerekliliği ifade edildi.
Mezarı başında anmanın tamamlanmasından sonra,  EMO'nun katkı ve desteği ile düzenlemesi yapılan 
Alaettin Anahtarcı Parkı'na gidildi. Burada da yapılan kısa anmadan sonra, Anahtarcı'nın vasiyeti 
doğrultusunda, hep birlikte beldesinde yemek yenilerek onunla ilgili anılar konuşuldu.
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DİRENİŞTEKİ TEKEL İŞÇİLERİNİ ZİYARET ETTİK
4-C ye karşı direnişlerini İstanbul TEKGIDA-İŞ Sendikası 
Genel Merkezi önünde 18 gündür sürdüren Tekel İşçileriyle 
dayanışmak ve destek olmak amacıyla 21 Ekim 2010 tarihinde 
Şubemiz YK. Yazman üyesi Nevzat Çeltek, YK üyesi Özkan 
Karataş, YK. Yedek üyesi Özgür Sertaç Günay, Şube Müdürü 
F.Kemal Özoğuz ve üyelerimizin bulunduğu bir heyetle ziyaret 
ettik.

TEKEL İŞÇİSİ ŞİŞLİ AKP BİNASI ÖNÜNDEYDİ
TEKEL işçileri, 23 Ekim 2010 Cumartesi günü akşam 19.00 
da meşaleleri ile AKP’nin Şişli’deki ilçe binasına yürüyerek Şişli ve Mecidiyeköy caddelerini aydınlattılar. 
Aralarında Şubemiz Y.K. Başkanı Erhan Karaçay, Şube Müdürü F. Kemal Özoğuz ve üyelerimizin yer aldığı 
grupta bir çok demokratik kitle örgütü, sendika, siyasi parti ve dergilerden temsilcileri destek vermek için 
katıldılar. "TEKEL İşçisi Hamdullah Uysal Ölümsüzdür" ve "Güvenli İş Ortamı İçin 4-C`ye Hayır-TEKEL İşçileri" 
pankartları öncülüğünde yapıla yürüyüş AKP Şişli ilçe binası önünde son buldu.

YTÜ ÖĞRENCİLERİ EĞİTİM HAKKININ ENGELLENMESİNİ PROTESTO ETTİLER
Yıldız Teknik Üniversitesi öğrencilerine yönelik polis ablukası ve saldırılarına, rektörlükte katıldı. 
“Olaylara karıştığı” bahanesiyle 26 öğrenci hakkında “okula giriş” yasağı kondu. Rektörlük genel 
sekreterliğinin öğrencilere verdiği tebligatlarda “Açılan disiplin soruşturmasının sağlıklı yürütülebilmesi 
ve kampüs düzeninin sağlanabilmesi amacıyla üniversitemiz kampüslerine soruşturma sonuçlanana 
kadar girişiniz yasaklanmıştır" denilerek yargısız infaz uygulaması belgelenmiştir. 26 öğrencinin okula 
sokulmamasını ve okulda sürdürülen baskıları protesto etmek için YTÜ öğrencileri 26.10.2010 günü 
saat 12:30 da okul önünde basın açıklaması yaptılar. Öğrenciler açıklamada; başta rektörlük olmak 
üzere bir süredir sürdürülen baskı, şiddet ve eğitim hakkının ellerinden alınmasının AKP iktidarının ülke 
genelinde sürdürdüğü politikalarının bir parçası olduğunu söylediler.

TMMOB İstanbul İKK‘nun desteklediği basın 
açıklamasına EMO Genel Başkanı Cengiz Göltaş, 
EMO Şubemiz YK. Başkanı Erhan Karaçay, YK. 
Başkan Yardımcısı Uğur Ateş Koç, YK. Yazmanı 
Nevzat Çeltek, üyelerimiz ve diğer odalardan 
yöneticiler katıldı.

Cengiz Göltaş konuşmasında; 12 Eylül sürecinde 
dahi öğrencilerin bu tür hukuk dışı uygulamalara 
maruz kalmadığını, "soruşturma" adı altında 
öğrencilerin eğitim hakkının keyfi  bir şekilde 
engellendiği, üniversitelerin bilim yuvası olmaktan 
tamamen uzaklaştığı ve AKP iktidarının at 

koşturacağı kalelere dönüştürüldüğünü söyledi. TMMOB ve EMO olarak öğrencilere ve üniversitelere 
yönelik gerici-faşist saldırılara sessiz kalmayacaklarını belirten Göltaş, öğrencilerin her türlü hak ve 
hukuk mücadelesinde yanlarında olacaklarını ve destekleyeceklerini belirtti.

YILDIZ TEKNİK ÜNİVERSİTESİ ÖNÜNDE BASIN AÇIKLAMASI YAPILDI
Yıldız Teknik Üniversitesi'nde, öğrencilere hukuksuz, temelsiz cezalar verilerek eğitim hakları 
kısıtlanmaktadır. Antidemokratik bu uygulamalara karşı öğrenciler tarafından 3 Aralık 2010 Cuma 
günü Yıldız Teknik Üniversitesi ana kapısı önünde saat 10:00'da oturma eylemi ve saat 12:30'da basın 
açıklaması yapıldı. Basın açıklamasına Şubemiz Y.K Başkanı Erhan Karaçay ve üyelerimiz de katıldı.
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EMO ŞİŞLİ TEMSİLCİLİĞİ ÜYELERİ İLE BİR 

ARAYA GELDİK
EMO Şişli Temsilciliğimizin düzenlediği, üyelerimizle 
buluşma ve tanışma toplantısı 1 Ekim 2010 Cuma 
günü, EMO Perpa Eğitim ve Konferans Salonu'nda 
yapıldı.

Açılış konuşmasını yapan, EMO Şişli Temsilcisi 
Hüseyin Orman toplantıya gelen üyelerimize, hoş 
geldiniz diyerek, Perpa‘daki çalışmaları üyelerimizle 
birlikte yapmamız gerektiğini söyledi ve sözü 
Şubemiz Y.K.. Başkanı Erhan Karaçay‘a bıraktı. 
Karaçay konuşmasında, Perpa‘nın özel bir önemi 
olduğunu vurguladı ve "Meslektaşlarımızın toplu 
olduğu bir yapı sadece Perpa‘da ve bu bizim 
için bir şans" dedi. Konuşmasına devam eden 
Karaçay; "Sadece temsilcilerimizin katkıları değil 

ayrıca üyelerimizin de katkılarıyla yeni çalışmaları 
birlikte başarabileceğimizi" söyledi. Sonrasında 
söz alan, Perpa A Blok Y.K.. Başkanı Hasan 
Sezgin, EMO temsilciliğinin Perpa‘da olmasından 
mutlu olduklarını, Perpa Yönetim Kurulu olarak, EMO 
ile ilişkilerin daha iyi bir şekilde devam edeceğini 
söyledi. 

ŞUBEMİZE BAĞLI TRAKYA İL VE İLÇE 

TEMSİLCİLİKLERİ İLE TOPLANTI YAPILDI
EMO Trakya İl-İlçe Temsilcileri ve Temsilci Yardımcıları 
ile Şubemiz Y.K.. üyelerinin katılımıyla 2 Ekim 2010 
günü Çorlu'da toplantı yapıldı.

Toplantıya Şubemizden, Y.K. Başkanı Erhan Karaçay, 
Yazman Üyesi Nevzat Çeltek, Sayman Üyesi Beyza 
Metin, Yedek Üyesi Nihal Türüt, Şube Müdürü F.Kemal 

YAPI DENETİM ESASLARI VE 

UYGULAMALARI PANELİ YAPILDI
"Yapı Denetim Esasları ve Uygulamaları Paneli" 18 
Aralık 2010 Cumartesi günü Edirne Trakya Üniversitesi 
Balkan Yerleşkesi Kongre Merkezi'nde 47 kişinin 
katılımı ile yapıldı. Etkinliğe Şubemizden, Yönetim 
Kurulu Başkanı Erhan Karaçay, Yönetim Kurulu Yedek 
Üyesi Nusret Gerçek ve Nihal Türüt, Şube Müdürü 
Kemal Özoğuz, Şube Teknik Müdürü Hasan Ece, 
Örgütlenme Sekreteri Erdal Bilici, Yapı Denetim 
Komisyonu Başkanı İsmail Öztürk ve Komisyon Başkan 
Yardımcısı Yılmaz Gündoğan katıldı.

Saat 14:00‘de başlayan etkinliğin açılışını yapan Erhan Karaçay konuşmasında, sürdürülen şube çalışmaları 
ve önümüzdeki aylarda yapılması planlanan şube  etkinlikleri hakkında katılımcılara bilgi verdi. Karaçay‘ın 
konuşmasından sonra panelin ilk kısmında, Yapı Denetim Komisyonu Bşk. İsmail Öztürk ve  Yılmaz Gündoğan 
tarafından, yapı denetim esasları, Türkiye‘deki yapı denetim sistemi ve TMMOB‘nin görüşleri aktarıldı. Verilen 
aranın ardından toplantı, sunum, sorular ve yanıtlar ile sona erdi.

YAPI DENETİM ESASLARI VE 

UYGULAMALARI TOPLANTISI 

ÇERKEZKÖY‘DE YAPILDI
Edirne ve Kırklareli illerinde de Ocak 2011‘den itibaren 
başlayan Yapı Denetimi konusunda üyelerimizi 
bilgilendirmek amacıyla "Yapı Denetim Esasları ve 
Uygulamaları" konulu üye toplantılarının ikincisi 8 
Ocak 2011 Cumartesi günü, Çerkezköy‘de yapıldı. 
Toplantıya Şubemiz Y.K Başkanı Erhan Karaçay, Yapı 
Denetim Komisyonu Bşk. İsmail Öztürk, Y.K Yedek 
Üyesi Nihal Türüt, Örgütlenme Sekreteri Erdal Bilici, 
Çerkezköy Temsilci Yardımcıları Burhanettin Akgün, 
Tacettin İkiz, Turan Aydemir ve Turan Çankal katıldı. 40 
kişinin katıldığı, Erhan Karaçay‘ın açılış konuşması ve şube çalışmaları hakkında bilgilendirmesiyle başlayan 
toplantıda, değişen yönetmelikler ve uygulamalar hakkında katılanlara sunum ile bilgilendirme yapıldı. 
Toplantı soru ve yanıtlarla sona erdi.
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Özoğuz, Şube Teknik Müdürü Hasan Ece, Şube 
Örgütlenme Sekreteri Erdal Bilici katıldı.
Temsilciliklerimizden ise, Çerkezköy İlçe Temsilci 
Yrd. Turan Çankal, Çorlu İlçe Temsilcisi Muharrem 
Okur ve Temsilci Yardımcıları A.Haluk Erkan ve 
Doğan Turgut, Edirne İl Temsilcisi Tarık Etker, 
Temsilci Yardımcıları İsmail Arda ve Özgür Mercanlı, 
Lüleburgaz İlçe Temsilcisi Gökhan Serdar Özcanlar, 
Temsilci Yardımcıları Mustafa Arı ve Yılmaz Horoz, 
Tekirdağ Temsilcisi Tamer Özdemir, Keşan İlçe 
Temsilcisi Ömer Bağcıoğlu ve Temsilci Yrd. Şahin 
Gökan Kara katıldı.

Toplantıda, 37. Dönemde Trakya İl ve İlçe  
temsilciliklerimizde yapılması planlanan etkinlikler 
konusunda görüş alışverişinde bulunuldu. 
Önümüzdeki günlerde, Edirne‘de yapı denetim 
uygulamaları bilgilendirme toplantısı, Tekirdağ‘da 
ise, dağıtım şirketlerinin özelleştirilmesi ve yapılması 
gerekenler konulu SMM üyelerinde katılacağı 
toplantı düzenlenmesi kararları alındı.

ELEKTRONİK MÜHENDİSLERİNİN 

SORUNLARI VE EMO'DAN BEKLENTİLER 

FORUMU YAPILDI
Şubemiz, Elektronik Mühendisi üyeleri ile olan 
bağlarını güçlendirmek, sorun ve beklentilerini 
belirlemek amacıyla 23 Ekim 2010 Cumartesi günü 
"Elektronik Mühendislerinin Sorunları ve EMO'dan 
Beklentileri" konulu bir forum düzenledi. Bayındırlık 
İl Müdürlüğü Konferans Salonu'nda gerçekleştirilen 
foruma 34 üyemiz katıldı. Forumun yöneticiliğini 
Şubemiz Y.K.. Üyesi Özkan Karataş yaptı. 

Açılış konuşmasında Karataş; "Elektronik meslek 
dalının görev alanlarının tanımlanması konusunda 
çalışmaların sürdüğünü, elektronik mühendislerinin 
ucuz ara iş gücü olarak kullanıldığını" söyledi.
Açış konuşmasını yapan Şubemiz Yönetim Kurulu 
Başkanı Erhan Karaçay ise; "Meslektaşarımızla iletişim 
sorunu olduğunu, Elektronik mühendislerinin 
EMO'yu kendi odaları gibi görmediğini ve bu yanlış 
algıyı kırmak için iyi bir diyalog kurulması gerektiğini" 
belirtti. Forum katılımcıların görüş ve önerilerini 
aktaran konuşmaları ile sona erdi.

YÜKSEK GERİLİM VE YÜKSEK AKIM 

LABORATUVARLARINA TEKNİK GEZİ 

DÜZENLENDİ
22 Kasım 2010 tarihinde 20 üyemizin katılımıyla 
İTÜ Yüksek Gerilim Laboratuvarı ve Boğaziçi 
Üniversitesi Yüksek Akım Laboratuvarı'na teknik gezi 
gerçekleştirildi.

Sabah saatlerinde  İstanbul Teknik Üniversitesi 
Gümüşsuyu Yerleşkesi'nde bulunan iki adet yüksek 
gerilim laboratuvarı ziyaret edildi. Laboratuvarlarda 
bulunan test ekipmanları ve alçak gerilim-yüksek 
gerilim malzemelerinde yapılan yüksek gerilim testleri 
ile ilgili bilgi ve sorulara yanıtlar, İTÜ Elektrik Fakültesi 
Öğretim Görevlisi Suat İlhan tarafından verildi.
Öğleden sonra ise Boğaziçi Üniversitesi Yüksek Akım 
Laboratuvarına gidildi. Üyelerimize, laboratuvarda 
bulunan test ekipmanları, alçak gerilim elektrik şalt 
malzemelerine uygulanan yüksek akım dayanıklılığı 
testleri ve yüksek gerilim anahtarlama malzemelerine 
uygulanan kısa devre dayanım testleri hakkında 
bilgiler verildi.Laboratuvarda yapılmış olan testler 
sırasında çekilmiş videolar üzerinden gösterimler 
yapıldı. Laboratuvar ile ilgili sunumları Prof. Dr. Sabih 
Tansal ve laboratuvar sorumlusu Teknik Öğretmen 
Mustafa Yıldız yaptı.

MÜHENDİSLİK VE ENERJİ VERİMLİLİĞİ 

ÇADIRI ETKİNLİĞİ YAPILDI
Elektrik Mühendisleri Odası ve Makina Mühendisleri 
Odası Şişli Temsilcilikleri tarafından düzenlenen 
ve 24-26 Kasım 2010 tarihleri arasında  süren 
"Mühendislik ve Enerji Verimliliği Çadırı" etkinliği 
Perpa Ticaret Merkezi önünde yapıldı. 24 Kasım 2010 
günü başlayan etkinliğe Şubemizden, Şube Müdürü 
Kemal Özoğuz, Örgütlenme Sekreteri Erdal Bilici, Şişli 
Temsilcisi Hüseyin Orman ve Temsilci Yardımcıları 
ile üyelerimizin yanı sıra Makina Mühendisleri 

ŞUBE GÜNLÜĞÜ
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Odası'ndan İstanbul Şubesi Y.K.. Başkanı İlter Çelik, 
MMO İstanbul Şubesi Şişli Temsilcisi, Yardımcıları ve 
üyeleri katıldı.  

26 Kasım 2010 Cuma günü akşamı, Şubemiz ve 
Makina Mühendisleri Odası tarafından Enerji 
Tasarrufu ve Verimliliği Panel ve Forumu düzenlendi. 
Panelist olarak Şubemiz Enerji Komisyonu üyesi 
Şahin Özgül ve Makina Mühendisleri Odasından 
Azmi Baktur katıldı.

ELECO 2010'U ZİYARET ETTİK
Elektrik Mühendisleri Odası Bursa Şubesi, Uludağ 
Üniversitesi Mühendislik ve Mimarlık Fakültesi 
Elektronik Mühendisliği Bölümü ve İstanbul Teknik 
Üniversitesi Elektrik-Elektronik Fakültesi tarafından 
düzenlenen; Türkiye Bilimsel ve Teknolojik Araştırma 
Kurumu (TÜBİTAK) ve İEEE Türkiye Şubesi tarafından 
desteklenen Elektrik, Elektronik ve Bilgisayar 
Mühendisliği Sempozyumu ve Fuarı (ELECO'2010) 
2-5 Aralık 2010 tarihleri arasında TÜYAP Bursa 
Uluslararası Fuar ve Kongre Merkezi'nde yapıldı. 
Şubemizden de Eleco 2010 Fuarı'na katılmak üzere 
4 Aralık 2010 günü Sabah yola çıkan 22 üyemiz 
gün boyu fuar standlarını gezdiler ve oturumlara 
katıldılar. Katılımcılar aynı akşam İstanbul'a döndüler.

LOÇ VADİSİ DİRENDİ VE KAZANDI
Kastamonu`nun Cide ilçesi sınırları içinde bulunan 
Loç Vadisi`nde kurulması planlanan HES`lere karşı 
direniş başlatan yaşam alanı savunucuları ve köylüler, 
8 Aralık 2010 gününden beri hafta içi her gün 
18:00`e kadar projenin yapım şirketi ORYA Enerji`nin 
İstanbul`daki merkez binası önünde 23 gün oturma 
eylemi yaptı. Mahkemenin de "Sarı Yazmalılar" lehine 
karar verdiği bu haklı direnişe Şubemiz tarafından 
23 Aralık 2010 Perşembe günü destek ziyareti 
gerçekleştirildi. Destek ziyaretine Şubemiz Y.K. 
Başkanı Erhan Karaçay ve üyelerimiz katıldı.

ENERJİ YÖNETİCİSİ ÜYELERİMİZ İLE 

ORTAK TOPLANTI
Odamız Binalarda ve sanayi kuruluşlarında enerji 
yöneticiliği yapmak isteyen üyelerimizin eğitimi için 
Elektrik İşleri Etüd İdaresinden (E.İ.E.İ.) B sınıfı yetki 
almıştır. Ayrıca eğitim aşamalarında kullanılmak 
üzere Odamıza ait Enerji Verimliliği Laboratuvarı 
kurulması çalışmaları başlatılmış, Oda yönetim 
kurulunca bu konuda Şubemiz görevlendirilmiştir. 
Eğitim faaliyetlerinin değerlendirilmesi ve daha 
verimli programlar hazırlanabilmesi amacıyla görüş 
ve önerilerinden yararlanmak üzere Enerji Yöneticisi 
Belgesi‘ne sahip üyelerimizle 17 Aralık 2010 

Perşembe günü Şubemiz Perpa Eğitim ve Konferans 
Salonu‘nda toplantı gerçekleştirildi.

Toplantıda, Şubemiz Y.K. Başkanı Erhan Karaçay‘ın 
açılış konuşmasını takiben Oda Y.K. Bşk. Yrd. Serdar 
Paker tarafından Enerji Verimliliği Yasası, Enerji 
Yöneticiliği, Odamız tarafından yapılacak olan 
Enerji Yöneticiliği Eğitimi ve 2011 yılında Binalarda 
Performans Yönetmeliği‘ne bağlı olarak binalara 
verilecek olan Enerji Kimlik Belgesi süreçleri ve 
eğitimleri konusunda bilgiler verildi. Açılış ve 
bilgilendirmeden sonra soru ve yanıt yöntemi ile 
süren etkinlikte, enerji yöneticileri için odamız 
tarafından hazırlanan Enerji Yöneticileri İzleme 
Anketi‘nde bulunan konular da değerlendirilmiştir.
Enerji yöneticilerinin aldığı eğitimlere bağlı olarak 
Odamız tarafından yapılacak eğitimler ve enerji 
yöneticilerinin görevlerini yaparken karşılaşacağı 
sorunların konuşulduğu toplantı sonunda;
eğitmenler, eğitim malzemeleri (Basılı notlar, görsel 
malzeme, laboratuvar koşulları, uygulama süreleri), 
eğitim konusu (kapsam ve içerik), eğitimin sağladığı 
yararlar, eğitimin yeri, ortamı ve süresi, salon düzeni 
ve konforu, katılımcı sayısı, teorik ve uygulamalı 
örnekler, eğitimlere gelen üyelerin konaklama ve yol 
sorunları, belirlendi.
İstanbul‘daki eğitimlerin teknik olarak daha 
donanımlı olan Perpa Eğitim ve Konferans 
Salonu‘nda yapılması  önerisinin ardından toplantı 
sona erdi. 

EMO İSTANBUL ŞUBESİ GENEL ÜYE 

TOPLANTISI YAPILDI

Üyelerimizi çalışmalarımızla ilgili bilgilendirmek 
ve gelecek dönem çalışmalarını değerlendirmek 
gündemiyle şubemiz bünyesinde ilk kez düzenlenen 
`Genel Üye Toplantısı` 15 Ocak 2011 Cumartesi günü 
Perpa Ticaret Merkezi A Blok - Kat:14 deki Konferans 
Salonu`nda yapıldı. 100'ü aşkın üyemizin katıldığı 
toplantıda üyelerimizin, eleştiri, görüş ve önerileri ele 
alındı. Oda-üye ilişkilerinin geliştirilmesi ve üyelerimiz 
arasındaki ilişkilerin  pekiştirilmesi açısından çok 
yararlı geçen toplantının yakın zamanda, daha geniş 
katılım sağlanarak  tekrarlanması istendi.

ŞUBE GÜNLÜĞÜ


